

File

SECRET

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

N° 51

SECRET/133/Add.1

16 January 1961

---

ARTICLE XXVIII NEGOTIATIONS - 1960

Schedule XXIII- Dominican Republic

Statistical Data

The Delegation of the Dominican Republic has submitted to the secretariat a statistical table relating to the tariff concession which has been notified (SECRET/133) for negotiation under Article XXVIII:1. One copy is being sent to each contracting party which is mentioned in the table.

The Delegation is ready to enter into negotiations and/or consultations. Contracting parties wishing to claim interest in the item concerned should address their claims to the leader of the Delegation, Mr. O. Guaroa Ginebra, Hotel Beau-Rivage (Tel.: 32 64 80) Geneva.

---

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII - 1960

Liste XXIII - République Dominicaine

Renseignements statistiques

La délégation de la République Dominicaine a communiqué au secrétariat un tableau statistique relatif à la concession tarifaire qu'elle désire renégocier conformément à l'article XXVIII, paragraphe 1, ainsi qu'elle en a notifié l'intention (SECRET/133). Un exemplaire du tableau a été adressé à chaque partie contractante.

La délégation de la République Dominicaine est prête à engager tant des négociations que des consultations. Les parties contractantes qui veulent faire valoir un intérêt dans la concession en question doivent en aviser le chef de la délégation, M. O. Guaroa Ginebra, Hôtel Beau-Rivage (Tél.: 32 64 80), Genève.